
„Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu o czynnościach w okresie 

między sesjami od 24 maja do 27 czerwca 2024 r. 

1. 1 czerwca br. Wiceprzewodnicząca Rady Powiatu P. Wenda na 

zaproszenie DPS dla dzieci i młodzieży w Kamieniu Kraj. uczestniczyła 

w uroczystościach z okazji Międzynarodowego dnia dziecka. Tego 

samego dnia w godzinach popołudniowych wraz z Wicestarostą brałem 

udział w jubileuszu 35-lecia firmy Hurt Trans-Kawiko, gdzie złożyliśmy 

życzenia dalszego rozwoju. Uroczystości odbyły się w Zabartowie w 

siedzibie firmy. 

2. 3czerwca br. razem z Wiceprzewodniczącą P. Wendą odwiedziliśmy 

domy dziecka w Małej Cerkwicy gdzie z okazji Dnia Dziecka 

przekazaliśmy życzenia oraz słodki upominek dla dzieci zamieszkujących 

w placówce. Była to również okazja aby porozmawiać z dziećmi na temat 

zbliżających się wakacji. 

3. Dnia 7 czerwca br. uczestniczyłem w posiedzeniu Zarządu Powiatu. 

Tego samego dnia miała miejsce nadzwyczajna sesja rady Powiatu. Tuż 

przed sesja odbyło się posiedzenie Komisji Budżetu i Finansów. 

4. Dnia 12 czerwca na sali sesyjnej Starostwa Powiatowego w Sępólnie 

Kraj. odbyło się spotkanie strony samorządowej z przedstawicielami 

aptek z terenu powiatu sępoleńskiego. Spotkanie to zorganizowane 

zostało w związku z koniecznością wyznaczenia przez Zarząd Powiatu 

apteki ogólnodostępnej do pełnienia dyżurów w porze nocnej i w dni 

wolne od pracy. Celem spotkania było wspólne wypracowanie 

kompromisu/rozwiązania satysfakcjonującego apteki jak i 

zabezpieczającego potrzeby dostępu do produktów leczniczych dla 

mieszkańców powiatu. W spotkaniu udział wzięli przedstawiciele pięciu 

aptek z terenu powiatu sępoleńskiego oraz Zarząd Powiatu Radę 

reprezentowała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej 

Rady Powiatu - Danuta Zalewska oraz moja skromna osoba. Niestety 



podczas spotkania przedstawiciele aptek poinformowały, że nie są w 

stanie podjąć się obowiązku dyżurów ze względu na braki kadrowe. 

5. Dnia 13 czerwca br. uczestniczyłem w uroczystym nadaniu imienia 

„Krajenka" przedszkolu nr 1 w Sępólnie Kraj. 

6. Dnia 14 czerwca br. Na zaproszenie dyrektora SP nr 3 Grażyny 

Maciaszek wraz ze Starostą uczestniczyliśmy w obchodach 60-lecia 

Szkoły podstawowej nr 3 im. mjr Henryka Sucharskiego w Sępólnie 

Krajeńskim. 

7. Dnia 16 czerwca br. na zaproszenie Kurkowego Bractwa Krajeńskiego w 

Sępólnie Kraj. uczestniczyłem w strzelaniu o puchar Krajny. Tego 

samego dnia w godzinach popołudniowych Wiceprzewodnicząca Rady P. 

Wenda reprezentowałam Radę na pikniku rodzinnym pt. Bądźmy Razem, 

który odbywał się w Wałdowie. 

8. 18 czerwca 2024 roku w sali im. Lucjana Prądzyńskiego Urzędu 

Miejskiego w Sępólnie Krajeńskim odbyło się Rady Nadzorczej Novum-

Med. Sp. Z o.o. a później Zwyczajne Zgromadzenie Wspólników Spółki 

NOVUM-MED. Sp. z o.o w Więcborku. Podczas zgromadzenia 

Członkowie Zarządu Powiatu udzielili absolutorium Zarządowi Spółki 

oraz Radzie Nadzorczej. 

9. Dnia 19 czerwca br. W sępoleńskim Liceum uczestniczyłem w 

uroczystościach- wręczenie kadetom certyfikatów ukończenia 3-letniego 

szkolenia z zakresu edukacji policyjnej oraz służby więziennej. W 

obecności młodzieży, grona pedagogicznego oraz zaproszonych gości 

certyfikaty otrzymało 11 kadetów. 

10.Tego samego dnia odbyła się Młodzieżowa sesja Rady Gminy 

zorganizowana przez Stowarzyszenie Dorośli Dzieciom. Sesje 

poprowadził Eryk Juhnke, Wraz z przewodniczącym RM Sępólna 

Krajeńskiego Arturem Juhnke zapoznaliśmy młodzież z 

funkcjonowaniem rady gminy i powiatu. 

11 .W tym samym dniu odbyło się posiedzenie Komisji Edukacji. 



12. Dnia 21 czerwca uczestniczyłem w posiedzeniu Rady Stowarzyszenia 

Obszarów Polityki Terytorialnej. Zostały wybrane nowe władze 

stowarzyszenia. Przewodniczącym został Jarosław Tadych, 

wiceprzewodniczącymi Waldemar Stupałkowski i Waldemar Kuszewski. 

13.Tego samego dnia odbył się Konwent Powiatu, na którym omówiono 

wspólne przedsięwzięcia drogowe oraz transportowe oraz omówiono 

sprawy dotyczące bieżącego utrzymania dróg powiatowych. 

14. W dniu 22 czerwca br. na zaproszenie DPS im. Św. Anny 

Wiceprzewodnicząca Rady P. Wenda brała udział w pikniku rodzinnym 

pn. Ahoj Przygodo. 

15.Tego samego dnia na zaproszenie Burmistrza Sępólna Kraj . oraz CKiS w 

Sępólnie Kraj. brałem udział w wystawie fotograficznej Ryszarda 

Sobolewskiego. Wystawa uświetniona była koncertem kubańskiego 

zespołu TropiCuba. Podczas wydarzenia gościem specjalnym była 

Abasador Nadzwyczajny i Pełnomocny Republiki Kuby- Pani Margarita 

Emelina Valle Comino wraz ze współpracownikami z ambasady. 

16. W godzinach popołudniowych odbył się festyn związany z zakończeniem 

rozgrywek Powiatowej Ligi Piłki Nożnej Powiatu Sępoleńskiego w 

sezonie 2023/2024. Radę w uroczystościach reprezentowała 

Wiceprzewodnicząca Rady P. Wenda. 

17. 24 czerwca br. Wiceprzewodnicząca Rady P. Wenda reprezentowała 

Radę na zakończenie roku akademickiego UTW w Kamieniu Kraj. 

18.25 czerwca br. brałem udział w posiedzeniu Komisji Infrastruktury i 

Gospodarki. 

19. Dnia 26 czerwca br. Na zaproszenie przewodniczącego Rady Miejskiej 

Artura Juhnke brałem udział w III sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Kraj. 

Na sesji wręczona została nagroda „Przedsiębiorca Roku 2023", które w 

tym roku otrzymała firma Eggersmann 

20. Tradycyjnie, dzień przed sesją brałem udział w posiedzeniu Komisji 

Zdrowia i Pomocy Społecznej oraz Komisji Budżetu i Finansów . 


